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OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Odbor za negospodarstvo  
 
Divača, 14. 1. 2021 

 

Z A P I S N I K 
 

12. seje ODBORA ZA NEGOSPODARSTVO v nadaljevanju: Odbor), 
ki je potekala dne, 8. 4. 2021, ob 15.30 

 prek videokonference 
 
Prisotni:   

1. NIVES SKUK, predsednica Odbora 
2. MIRJAM FRANKOVIČ FRANETIČ, članica Odbora  
3. URŠA SKERBIŠ ŠTOK, članica Odbora 
4.  JERNEJ FRANC PREMRL, član Odbora 
5. TATJANA CERKVENIK, Občinska uprava  
6. VESNA PAVLOVČIČ, Občinska uprava  
7. SUZANA ŠKRLJ, Občinska uprava  
8. ROMANA DERENČIN, Občinska uprava   

 
Opravičeno odsoten:    

1. BRUNO KOCJAN, član Odbora 
 
Predlagani DNEVNI RED:  

 
1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje odbora 
2. Zaključni račun Občine Divača za leto 2020 
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka  o ustanovitvi Zdravstvenega 

doma Sežana  
4.  Predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi in izdajanju občinskega glasila 
5.  Predlog Odloka o  dopolnitvah Odloka o podeljevanju priznanj občine Divača 
6.  Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov, 

ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov v občini Divača 
7.  Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah  Pravilnika o sofinanciranju kulturnih 

dejavnosti v Občini Divača 
8.  Predlog Letnega  programa dela na področju sociale v občini Divača v letu 2021  
9.  Predlog izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene storitve »Pomoč družini na 

domu« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača 
10.  Seznanitev z Letnim poročilom (za leto 2020) o izvajanju socialno varstvene storitve 

»Pomoč družini na domu« kot socialne oskrbe na domu v Občini Divača  
11.  Pobude in predlogi  

 
 
»Dobra misel« 12. seje:  
Nives Skuk: Feri Lainšček: Mama 
 
Predsednica Nives Skuk  je po uvodnem pozdravu preverila prisotnost in ugotovila, da je Odbor sklepčen.  
Predsednica je podala na glasovanje predlog dnevnega reda seje.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Predlog dnevnega reda seje 12. seje Odbora za negospodarstvo se sprejme v predlaganem vsebini.  
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1. TOČKA 
Predsednica Nives Skuk je predlagal potrditev zapisnika prejšnje seje Odbora. 
Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
V predlagani vsebini se potrdi zapisnik 11. seje Odbora za negospodarstvo.   
 
 

2. TOČKA 
Predsednica Odbora je povabilo Vesno Pavlovčič  k predstavitvi gradiva. 
Vesna Pavlovčič je predstavila predlog Zaključnega računa proračuna Občine Divača za leto 2020. Za 
proračunske postavke, katere sodijo pod odbor za negospodarstvo, je podala podrobnejšo obrazložitev.  
Na postavljena vprašanja članov Odbora je podala pojasnila.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo se je seznanil s predlogom Zaključnega računa proračuna Občine Divača za 
leto 2020 in ga predlaga v sprejem Občinskemu svetu Občine Divača.   
 
 

3. TOČKA 
Predsednica Odbora je povabilo Tatjano Cerkvenik  k predstavitvi gradiva. 
Tatjana Cerkvenik je predstavila predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka  o ustanovitvi 
Zdravstvenega doma Sežana in izpostavila bistvo sprememb, ki so usklajene z vsem štirimi občinami, 
ustanoviteljicami Zdravstvenega doma Sežana.  
Prisotni so se v krajši razpravi dotaknili bistvenih vprašanj predlaganih sprememb, večjih dilem ni bilo.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  

Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka  o 
ustanovitvi Zdravstvenega doma Sežana. Odbor predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
 

4. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o podanem gradivu in predala besedo Romani Derenčin, ki je  

predstavila predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi in izdajanju občinskega glasila. 
Poudarila je nujnost povišanja naklade lokalnega glasila.  
Prisotni so se s predlogom strinjali in podprli pomen širjenja glasila.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi in izdajanju 
občinskega glasila in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa.  

 
 

5. TOČKA 
Predsednica Odbora je podala informacije o gradivu in predala besedo Tatjani Cerkvenik, ki je podrobno 
predstavila predlog Odloka o  dopolnitvah Odloka o podeljevanju priznanj občine Divača. Izpostavila je nujnost 
umestitve  določila o podeljevanju simboličnih nagrad uspešnim osnovnošolcem in sprejemu oziroma obisku 
starejših.  
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Predlagan dokument je predhodno obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in 
predlagala, da se besedilo 12./a  člena  dopolni z besedo »Plaketo« zlate petice; pri besedilu 12./b člena se 
popravi tehnično napako iz številke 9 v 90 in doda besedilo:  90. in 100. obletnici  ter vsaki nadaljnji obletnici 
rojstva.  
Prisotni so se s predlogom in podanimi popravki soglasno strinjali. 
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Odloka o  dopolnitvah Odloka o podeljevanju priznanj 
občine Divača z vključenimi popravki 12./a člena in 12./b člena. Odbor  predlaga Občinskemu svetu 
občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
 

6. TOČKA 
Predsednica Odbora je predala besedo Romani Derenčin, ki je predstavila predlog Pravilnika o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju programov, ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov v 
občini Divača. Posebej je opozorila na dodatni predlog Komisije za izvedbo postopka spremembe Pravilnika o 
sofinanciranju programov, ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov v občini Divača, ki predlaga, da 
bi se pogoj za prijavo na razpis, ki določa izvedbo 2 dogodkov prijavitelja, spremenil na izvedbo v minulem letu in 
ne v tekočem letu. S tem bi dosegli realno preverbo izpolnjevanja pogojev prijaviteljev, saj bi imeli ob prijavi že 
dokazan pogoj izvedbe 2 dogodkov in s tem ne bi prihajalo do morebitnih zapletov v primerih, če dogodkov v 
tekočem letu ne bi izvedli. Prijavitelji, ki se bodo prvič prijavljali na razpis, bi se predhodno  seznanili s tem 
pogojem in po izvedbi le-tega bi lahko kandidirali.   
Nives Skuk in Mirjam Frankovič Franetič, ki sta sodelovali v komisiji za pripravo sprememb navedenega 
pravilnika, sta posebej izpostavili predstavljeni predlog in podali utemeljitev le-tega.  
 
V skupni razpravi je bilo predlagano, da se podani predlog sprejme in poda v razpravo in sprejem Občinskemu 
svetu, pri čemer naj se navede, da velja opisani pogoj za izvedbo 2 dogodkov, ki sta izvedena v obdobju 
dvanajstih mesecev pred objavo javnega razpisa v tekočem letu.   
Prisotni so tudi predlagali, da se v merilih smiselno doda, da izvajalci programov, ki so izbrani na javnem razpisu 
in sofinancirani iz občinskega proračuna  oba dogodka  javno objavijo na krajevno običajen način.   
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo predlaga, da se predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
sofinanciranju programov, ki so v širšem interesu in niso predmet drugih razpisov v občini Divača s 
predlogom vnese naslednje spremembe:  
besedilo pogoja za prijavo na razpis, ki določa izvedbo 2 dogodkov prijavitelja se spremeni tako, da se 
izvedba določila  v tekočem letu spremeni in nadomesti z besedilom: 2 dogodkov, ki sta izvedena v 
obdobju dvanajstih mesecev pred objavo javnega razpisa v tekočem letu. Izvajalci programov, ki so 
izbrani na javnem razpisu in sofinancirani iz občinskega proračuna  morajo oba dogodka  javno objaviti 
na krajevno običajen način.  
Odbor predlaga Občinskemu svetu občine Divača, da sprejme predlog Pravilnika z upoštevanjem 
predlaganih sprememb.  
 
 

7.  TOČKA 
Predsednica Odbora je predala besedo Suzani Škrlj, ki je predstavila predlog Pravilnika o spremembi Pravilnika o 

sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Divača.  

Bistvena sprememba zaradi katere se pravilnik spreminja, je vključitev nevladnih organizacij, ki v občini Divača 

delujejo na področju kulture ter prilagoditev vsebine pravilnika, tako, da je prijava na vse štiri sklope – 

sofinanciranje programov, prireditev, opreme ter neprogramskih stroškov omogočena poleg kulturnim društvom 

tudi nevladnim organizacijam, ki delujejo na področju kulture.  

Spreminja se besedilo 5. in 6. člena Pravilnika o sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Divača. 
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V celoti se črtajo Merila za sofinanciranje kulturnih dejavnosti in se nadomestijo z novimi. Merila se terminološko 

spreminjajo v smislu vključitve nevladnih organizacij. Spreminjajo se nekatere vrednosti točkovanja, bistvena 

sprememba je sprememba statusa društva v javnem interesu s statusom nevladne organizacije v javnem interesu 

ter točke za navedena društva, ki so usklajene z Zakonom o nevladnih organizacijah.  

Prisotni niso imeli pripomb.  

Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Pravilnika o spremembi Pravilnika o sofinanciranju 

kulturnih dejavnosti v občini Divača.  Odbor  predlaga Občinskemu svetu občine Divača sprejem 

predlaganega sklepa. 

 

8.  TOČKA 
Predsednica Odbora je pozdravila predlog dokumenta programa dela na področju sociale v občini Divača, ki je  
prvič v obravnavi in predala besedo Romani Derenčin, ki je dokument podrobneje predstavila. Primerjalno je 
zaokrožila programe dela in povedala, da so sprejeti oziroma v postopku sprejema programi na vseh posameznih 
področjih družbenih dejavnostih, v pripravi pa je tudi širši program oziroma strategija dela na področju dela za in z 
mladimi. Dokument za področje sociale je pripravljen podobno kot druga področja in prinaša pregled 
zastavljenega dela, tako zakonsko določenega kot dodatnega, v naši občini v letošnjem letu.  
Prisotni so izpostavili pomen dokumenta in predlog soglasno podprli.   
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP 
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom Letnega  programa dela na področju sociale v občini 
Divača v letu 2021 in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa.  

 
 

9.  TOČKA 
Predsednica Odbora je podala pregled informacije o gradivu in predala besedo Romani Derenčin, ki je 
predstavila  predlog koncesionarja VEZI VIZIJE d.o.o., Enote v Divači, ki  izvaja v občini Divača storitev pomoč na 
domu glede izračuna cene za izvajanje socialno varstvene storitve »Pomoč družini na domu« kot socialne oskrbe 
na domu v občini Divača in poudarila, da predlog zajema uskladitev cene z veljavnimi in uradno objavljenimi 
podatki rasti  elementov cen socialno varstvenih storitev za leto 2021.  
  
Po krajši razpravi je bil sprejet naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo soglaša s predlogom izdaje soglasja k ceni za izvajanje socialno varstvene 
storitve »Pomoč družini na domu« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača. Odbor  predlaga 
Občinskemu svetu občine Divača sprejem predlaganega sklepa. 
 
 

10.  TOČKA 
Predsednica Odbora je podala pregled informacije o gradivu in povzela, da bo poročilo o delu za leto 2020 
koncesionarja VEZI VIZIJE d.o.o., ki izvaja v občini Divača storitev pomoč na domu, podano podrobneje na seji 
OS, ko ga bodo predstavniki koncesionarja predstavili.  
Romana Derenčin je podala nekaj bistvenih povzetkov iz poročila in opozorila na težje izvajanje storitve v času 
epidemije.  
 
Sprejet je bil naslednji 
SKLEP  
Odbor za negospodarstvo se je seznanil z Letnim poročilom za leto 2020 o izvajanju socialno varstvene storitve 
»Pomoč družini na domu« kot socialne oskrbe na domu v občini Divača. 
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11.  TOČKA 
Pobude in predlogi:  
 
Mirjam Frankovič Franetič  

• Odbor je seznanila, da je Zavod za kulturno dediščino Nova Gorica prevzel pobudo, da bi Magajnovo 
hišo v Zgornjih Vremah vpisali v register kulturne dediščine. 

 
Člani Odbora so pobudo podprli. 
 
Urša Skerbiš Štok 

• Zanimalo jo je kdaj bodo sanirali parkirišča ob Dvorani Rudnik Vreme. Predlagala je, da se odgovor 
poda na seji OS. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 17.30. 
 
 
 
 
Zapisali:                                                                                                                            Predsednica  Odbora: 
Romana Derenčin              Nives Skuk 
Tatjana Cerkvenik     
Vesna Pavlovčič 
Suzana Škrlj                                                                                                                   
 
 
 

 

 
 


